
MY NEČIPUJEME: ODPOVĚĎ PRIMÁTORA BRNA 1 (DRUHÉ NEJVĚTŠÍ MĚSTO V 
ČESKÉ REPUBLICE S  CCA 400 TISÍCI OBYVATELI) BC. ROMANA ONDERKY2, MBA 

(POLITICKÁ STRANA ČSSD3) Z 27. KVĚTNA 2013 NA OTÁZKU OBČANA ČR VE VĚCI 
TZV. POVINNÉHO ČIPOVÁNÍ4 A NÁKLAD Ů VYNALOŽENÝCH NA PROVOZ 

MĚSTSKÉHO ÚTULKU5 PRO OPUŠTĚNÁ ZVÍŘATA. BRNO MÁ VĚTŠÍ KAPACITU 
ÚTULKU NEŽ MĚSTO OSTRAVA6, PŘITOM HOSPODAŘÍ S NIŽŠÍM ROZPOČTEM NA 

JEHO PROVOZ. PŘÍPADNÉ ZAVEDENÍ „ČIPOVÁNÍ“ JE PONECHÁNO ZCELA NA 
JEDNOTLIVÝCH MĚSTSKÝCH OBVODECH BRNA. 

1 http://cs.wikipedia.org/wiki/Brno   
2 http://cs.wikipedia.org/wiki/Roman_Onderka   
3 http://cs.wikipedia.org/wiki/Česká_strana_sociálně_demokratická   
4 http://en.wikipedia.org/wiki/Microchipping   
5 http://www.mpb.cz/utulek-pro-zvirata/   
6 http://cs.wikipedia.org/wiki/Ostrava   

Odpověď primátora Brna Bc. Romana Onderky, MBA (politická strana 
ČSSD) z 27. května 2013 na otázku občana ČR ve věci tzv. povinného 
čipování a nákladů vynaložených na provoz městského útulku pro 

opuštěná zvířata. Brno má větší kapacitu útulku než město Ostrava, 
přitom hospodaří s nižším rozpočtem na jeho provoz. Zdroj obrázku: 

http://primator.brno.cz/index.php?pg=dotazy&cdot=2408   


